
1

Protokół Nr XI
z XI Sesji Rady Gminy Kluki

z dnia   31 sierpnia 2007r.

Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum

Otwarcia obrad XI Sesji Rady Gminy Kluki dokonał Przewodniczący Rady Gminy, 
Grzegorz  Augustyniak,  który  przewodniczył  obradom.  Powitał  serdecznie  wszystkich 
radnych  i  zaproszonych  gości  oraz  oświadczył,  iż  zgodnie  z  listą  obecności  aktualnie 
w posiedzeniu  uczestniczy  14 radnych,  co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 radnych, stanowi quorum  pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Ponadto w sesji uczestniczyli:
Pan Bernard Stein - Wójt Gminy Kluki,
Pani  Elżbieta Bednik - Skarbnik Gminy Kluki,
Pani Anna Fabrowska - Sekretarz Gminy,
Pani Marzanna Karpińska - Kierownik ZOS Gminy Kluki
Pan Grzegorz Siedlecki - Prezes MZK
Zaproszeni goście:
Sołtysi Gminy Kluki,
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad
Przewodniczący  zaproponował,  aby  na  początku  sesji  głos  zabrał  Prezes  MZK  – 

p. G. Siedlecki, a w punkcie  – podjęcie innych niezbędnych uchwał – wprowadzić  projekt 
uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania  i rozkładania na raty 
spłaty należności pieniężnych, stanowiących dochody Gminy Kluki i jej jednostek organiza-
cyjnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa. Projekt uchwa-
ły  radni  otrzymali  wraz  z  zaproszeniem na  sesję.  Przewodniczący  zaproponował  również 
wprowadzenie nowego punktu dotyczącego podjęcia uchwały                     w sprawie zmiany 
Uchwały Nr 24/VIII/07 Rady Gminy Kluki z dnia 31 maja 2007 roku w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Gminy Kluki w 
zakresie trasy linii elektroenergetycznej 400 kV.
Uwag i innych propozycji do porządku obrad nie było.
Za  przyjęciem  zmian  proponowanych  przez  Przewodniczącego  Rady  głosowali  wszyscy 
radni.
Porządek obrad po zmianach:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na 2007r.
5. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dla 

dróg, których zarządcą jest Wójt Gminy Kluki.
6. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  zasad  i  trybu  umarzania,  odraczania 

i rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych, stanowiących dochody Gminy Kluki i 
jej jednostek organizacyjnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja 
podatkowa.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 24/VIII/07 Rady Gminy Kluki z dnia 31 
maja 2007 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospoda-
rowania przestrzennego dla Gminy Kluki w zakresie trasy linii elektroenergetycznej 400 
kV.
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9. Zapoznanie się z projektem studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania prze-
strzennego Gminy Kluki.

10. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
11. Interpelacje i wolne wnioski.
12. Sprawy różne.
13. Zakończenie obrad.

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Przewodniczący  powiedział,  iż  protokół  z  ostatniej  sesji  był  do  wglądu 

w siedzibie Rady Gminy, natomiast w dniu sesji na sali obrad.  Przewodniczący zapytał, czy 
są uwagi do protokołu?
Uwag nie zgłoszono. Za przyjęciem protokołu głosowali wszyscy radni.

Wójt – B. Stein powiedział, iż temat dopłat do kursów MZK w celu utrzymania ulg 
dla niektórych grup mieszkańców Gminy Kluki pojawia się na sesjach od dłuższego czasu. 
Gmina udzielała dofinansowania do końca czerwca. W związku z tym, że sprawa ta budzi 
wiele kontrowersji na dzisiejszą sesję przybył Prezes MZK – p. G. Siedlecki, który przedstawi 
radnym stanowisko Rady Nadzorczej.

Prezes MZK – G. Siedlecki – powiedział, iż  Spółka MZK, która jest w 100% spółką 
miejską, w związku z tym, że  Gmina Kluki od miesiąca czerwca nie dofinansowuje przejaz-
dów, ma prawo do pobierania pełnych opłat za przejazdy na liniach podmiejskich, poza ulga-
mi ustawowymi. W okresie wakacyjnym jednak podjęto decyzję, aby kontynuować te ulgi, 
mimo braku dofinansowania.
Prezydent Miasta na Zgromadzeniu Wspólników określił cele spółki, podkreślając, iż spółka 
ma  dokonywać  przewozów  pasażerów  poza  teren  miasta  w  oparciu  o  zbliżone 
dofinansowanie, tak jak w mieście Bełchatów. Miasto w skali roku dopłaca kwotę 2 mln. 650 
tys., co dawało dofinansowanie na poziomie 3 zł do 1 wozokilometra. Od 2 miesięcy umowa 
uległa zmianie, i w tej chwili dofinansowanie wynosi ok. 4 zł do 1 wozokilometra.
Poziom dofinansowania ze strony Gminy wynosił 2.000 zł. Współpraca z Gm. Kluki, wobec 
tego musi ulec zmianie.
Ponadto Prezydent określił, iż oprócz wysokości dofinansowania, dla stabilizacji współpracy 
porozumienia z Gminami muszą być zawarte na okres co najmniej 1 roku.
Prezes  skierował  prośbę  do  radnych  o  przychylność  co  do  dalszej  współpracy  pomiędzy 
MZK, a Gminą Kluki.
Dotychczasowa  współpraca  nie  pozwala  zarządowi  na  podjęcie  decyzji  w  sposób 
jednoznaczny, że zostanie uruchomiony dodatkowy tabor, np. do Kaszewic. Takie obietnice 
mogą być zrealizowane w ciągu 1,5 miesiąca pod warunkiem zwiększenia dofinansowania. 
Prezes podkreślił, że najpierw muszą być wynegocjowane warunki, dopiero można „wjechać” 
do danej miejscowości, a nie odwrotnie.
Prezes  powiedział,  iż  jeżeli  dofinansowanie  byłoby  na  poziomie  co  najmniej  3  tys.  zł, 
w pozostałych miesiącach, byłaby wyjątkowo zgoda na zawarcie umowy tylko do końca roku.
Radny H. Kęsy zgłosił, aby MZK przedstawiły konkretnie swoją ofertę w zamian za nasze 
dofinansowanie.
Radna I. Lewińska – powiedział, iż spółką kieruje tylko chęcią zysku, jej zdaniem najpierw 
powinni wyjść do klienta, uruchomić dodatkowy tabor, a potem żądać  dofinansowania.
Przewodniczący  Rady  G.  Augustyniak-  poprosił  o  przedstawienie  oferty  na  Kaszewice 
i Parzno, ponieważ na obecną chwilę z kursów MZK korzysta niewielka grupa mieszkańców. 
Wtedy damy szybką i konkretną odpowiedź.
Przewodniczący podziękował p. Siedleckiemu za przybycie, który opuścił obrady.
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Punkt 4 – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na 2007r.
Skarbnik – p. E. Bednik powiedziała, iż proponowane zmiany dotyczą wydatków, jak 

i dochodów.  
W dochodach zostaje wprowadzona m.in.:
1) kwota  dotacji  celowej  na  zadania  własne,  z  przeznaczeniem na  realizacje  programu  – 

pomoc państwa w zakresie dożywiania – 5.856 zł,
2) darowizna  otrzymana  od  Banku  Spółdzielczego  –  na  zakup  strojów  sportowych  dla 

gimnazjum,
3)  kwota zwiększonego podatku od czynności cywilno – prawnych.

W zakresie zmian w planie wydatków zmiany wynikają m.in. ze:
1) zwiększenia na wynagrodzenia osobowe i pochodne dla pracowników robót publicznych,
2) zwiększenia wynagrodzeń w urzędzie gminy, w związku z wypłata odpraw i ekwiwalentu za 
urlop.
W  związku  ze  zmianą  biblioteki  i  domu  kultury  w  instytucję  kultury,  następuje  zmiana 
paragrafów i zostają przeznaczone  dwie dotacje na łączną kwotę 42.212 zł
Radny J. Dymiński – poprosił, aby w projekcie znajdowała się liczba porządkowa, co ułatwi 
omawianie proponowanych zmian.
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  p.  Z.  Dyła  przedstawiła  opinię  komisji 
w sprawie proponowanych zmian. Opinia była pozytywna.
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.
Plan budżetu po zmianach wynosi:     

 1) Dochody   -   8.169.633,54 zł;
 2) Wydatki    -   8.430.237,54 zł.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.
Uchwała Nr 40/XI/07
Rady Gminy Kluki
z dnia 31 sierpnia 2007r.

w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluki na 
2007r.

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Punkt 5 - Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowe-
go dla dróg, których zarządcą jest Wójt Gminy Kluki.

Wójt p.B. Stein – powiedział, iż projekt został przygotowany w celu unormowania 
i  dostosowania  do  obwiązujących  przepisów.  W  ustawie  o  drogach  publicznych 
ustawodawca  nałożył  na  organy  gmin  obowiązek  ustalenia  dla  dróg,  których  gmina  jest 
zarządcą, wysokości stawek opłaty za zajęcie 1m2  pasa drogowego. Opłaty te są naliczane 
w drodze decyzji administracyjnej i dotyczą zezwoleń na:

1) prowadzenie robót w pasie drogowym (max. 10 zł za 1 dzień),
2) umieszczenia w pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej niezwiązanych 

z potrzebami ruchu drogowego (max. 200 zł),
3) umieszczenia w pasie drogowym obiektów budowlanych niezwiązanych z potrzebami 

ruchu drogowego (max. 10 zł z 1 dzień),
4) zajęcia pasa drogowego na prawach wyłączności  w celach innych niż wymienione 

w pkt 1-3 (max. 10 zł za jeden dzień)
Przy ustalaniu stawek w/w opłat uwzględnia się:

1) kategorię drogi, której pas drogowy zostaje zajęty (droga gminna),
2) rodzaj  elementu  zajętego  pasa  drogowego (np.chodnik,  pobocze,  jezdnia,  drogowy 

obiekt inżynierski - most, tunel, przepust),
3) procentową wielkość zajmowanej szerokości jezdni (np. do 50%, powyżej 50%),
4) rodzaj  zajęcia  pasa  drogowego  (np.  poza  obszarem  zabudowanym,   w  obszarze 

http://eurzad.ugkluki.finn.pl/eurzad/ugkluki/samba/Dokumenty/Rejestry/REJESTRY/uchwaly/2007/uchwala_40.pdf
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zabudowanym, na drogowym obiekcie inżynierskim),
5) rodzaj urządzenia lub obiektu budowlanego umieszczonego w pasie drogowym (np. 

reklamy świetlne, reklamy dotyczące działalności gospodarczej, inne reklamy, opłaty 
za obiekty budowlane zależnie od przeznaczenia tych obiektów).
Opłaty za zezwolenia dotyczące pkt 1,3,4 naliczane są  od  liczby dni zajęcia pasa 

drogowego,  natomiast  opłata  za  zezwolenie  dotyczące  pkt  2  naliczana  jest  za  każdy  rok 
umieszczenia urządzenia w pasie drogowym.
Przy ustalaniu propozycji wysokości stawek opłat, sugerowano się stawkami obowiązującymi 
w gminach na terenie powiatu bełchatowskiego.
Uwag i pytań nie było.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Za przyjęciem głosowało 14 radnych.

Uchwała Nr 41/XI/07
Rady Gminy Kluki
z dnia 31 sierpnia 2007r.

w sprawie  wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dla  
dróg, których zarządcą jest Wójt Gminy Kluki.

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Punkt 6 - Podjęcie uchwały w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli.
Projekt uchwały omówiła p. M. Karpińska. Na podstawie ustawy z dnia 18 paździer-

nika 2006 r. o zmianie i uchyleniu niektórych upoważnień do wydawania aktów wykonaw-
czych dokonano zmiany w art. 72 Karty Nauczyciela dotyczące pomocy zdrowotnej dla na-
uczycieli.  Organy prowadzące szkoły zostały zobowiązane do corocznego przeznaczenia w 
budżetach odpowiednich środków finansowych z przeznaczeniem na pomoc zdrowotną dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz do określenia rodzajów świadczeń przy-
znawanych w ramach tej pomocy oraz warunków i sposobów ich przyznawania. Ustawa we-
szła w życie    z dniem 1 stycznia 2007 r.  
Uchwała  określa  rodzaje  świadczeń  przyznawanych  w  ramach  pomocy  zdrowotnej  dla 
nauczycieli,  warunki  i  sposób  ich  przyznawania.  Pomocą  zdrowotną  zostaną  objęci 
nauczyciele i inni pracownicy pedagogiczni zatrudnieni w szkołach, dla których Gmina Kluki 
jest organem prowadzącym, w wymiarze co najmniej połowy obowiązującego wymiaru zajęć 
oraz nauczyciele będący emerytami i rencistami.
Wielkość środków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli wynosi 0,2 % rocznych planowanych 
wynagrodzeń osobowych nauczycieli i będzie określona na każdy rok w uchwale budżetowej. 

Pomoc  zdrowotną  w formie  zasiłku  pieniężnego  będzie  udzielał  dyrektor  szkoły  . 
Do opiniowania wniosków dyrektor szkoły będzie powoływał komisję. 
Pytań nie było.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się o głosu.

Uchwała Nr 42/XI/07
Rady Gminy Kluki
z dnia 31 sierpnia 2007r.

w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Punkt 7 - Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania 
i rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych, stanowiących dochody Gminy Kluki i jej  
jednostek organizacyjnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatko-
wa.

Skarbnik – p. E. Bednik powiedziała, iż taka uchwała była podjęta w 2003r. i wymagała 
dostosowania do obecnie obowiązujących przepisów.

http://eurzad.ugkluki.finn.pl/eurzad/ugkluki/samba/Dokumenty/Rejestry/REJESTRY/uchwaly/2007/uchwala_42.pdf
http://eurzad.ugkluki.finn.pl/eurzad/ugkluki/samba/Dokumenty/Rejestry/REJESTRY/uchwaly/2007/uchwala_41.pdf
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Pytań  nie  było.  Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały.  Za  przyjęciem  głosowali 
wszyscy radni (14).

Uchwała Nr 43/XI/07
Rady Gminy Kluki
z dnia 31 sierpnia 2007r.

w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania                
 i rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych, stanowiących 
dochody Gminy Kluki  i  jej  jednostek organizacyjnych, do których nie  
stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa.

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Punkt 8 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 24/VIII/07 Rady Gminy Kluki z  
dnia 31 maja 2007 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zago-
spodarowania przestrzennego dla Gminy Kluki  w zakresie  trasy linii  elektroenergetycznej  
400 kV.

Przewodniczący wyjaśnił, iż zmiana w tej uchwale dotyczy załącznika graficznego, ze 
względu na podanie nieprawidłowej skali.
Uwag nie było. Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni.

Uchwała Nr 44/XI/07
Rady Gminy Kluki
z dnia 31 sierpnia 2007r.

w sprawie zmiany Uchwały Nr 24/VIII/07 Rady Gminy Kluki  z  
dnia 31 maja 2007 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Gminy  
Kluki w zakresie trasy linii elektroenergetycznej 400 kV.

Uchwała stanowi załącznik nr7 do protokołu. 

O godzinie 14 przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę.
Po przerwie obrady zostały wznowione.

Punkt 9 - Zapoznanie się z projektem studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Kluki.

Na sesję przybyli  przedstawiciele firmy UNIGLOB, którzy opracowują projekt stu-
dium Gminy Kluki.
P.P. Ulrich powiedział, że przystąpienie do sporządzenia studium było podane do publicznej 
wiadomości w prasie i wtedy został określony termin na składanie wniosków. W terminie 
wpłynęło 17 wniosków, ale w pracach nad studium zostały uwzględnione również te, które 
wpływały do Urzędu Gminy w ostatnich latach. Następnie, zgodnie z procedurą uchwalania 
studium projekt został przesłany do wszystkich instytucji w województwie, i dopiero po uzy-
skaniu opinii z każdej placówki projektanci mogli przystąpić do dalszych prac. Kolejnym kro-
kiem było uzyskanie opinii powiatowej Komisji Urbanistycznej. W czerwcu projekt został 
wyłożony do publicznego wglądu oraz odbyła się debata publiczna (19 czerwca). Wówczas 
określony został  termin na składanie uwag. Zostało złożonych ponad 40 uwag, które rozpa-
trzył Wójt. Osiem uwag zostało rozpatrzonych negatywnie, jednak w tych przypadkach Rada 
ma możliwość innego rozstrzygnięcia i musi przed uchwaleniem studium najpierw rozstrzy-
gnąć złożone uwagi.
Studium będzie uchwalane na następnej sesji, wobec tego urbaniści dokonali prezentacji stu-
dium i określili, które uwagi i z jakich względów zostały rozpatrzone negatywnie, dając rad-
nym czas na przemyślenie przed ostatecznym podjęciem decyzji. Negatywnie zostały rozpa-
trzone uwagi dotyczące:
1) przekształcenia na tereny rekreacyjno – wypoczynkowe działki nr 191/1 i 191/2 w Ciszy, 

ze względu na las oraz projektowany Obszar Chronionego Krajobrazu rzeki Widawki,

http://eurzad.ugkluki.finn.pl/eurzad/ugkluki/samba/Dokumenty/Rejestry/REJESTRY/uchwaly/2007/uchwala_44.pdf
http://eurzad.ugkluki.finn.pl/eurzad/ugkluki/samba/Dokumenty/Rejestry/REJESTRY/uchwaly/2007/uchwala_43.pdf
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2) ujęcia pod zabudowę działki 995/2 w Klukach, ze względu na tereny zabudowy produkcyj-
no – usługowej, składów i magazynów;

3) ujęcia  działki  1039  jako  teren  pod  zabudowę  produkcyjno  –  usługową  –  uwaga  nie 
uwzględniona ze względu na ład przestrzenny, dolina rzeki Ścichawki;

4) prośby o zmianę umiejscowienia obwodnicy z działki 976 na działkę 1039 lub na obrzeże 
działki 976;

5) prośby o zmianę umiejscowienia południowej obwodnicy Kluk;
6) ujęcia działki nr 1234/4 w całości pod zabudowę – uwaga nie uwzględniona w całości ze 

względu na planowaną obwodnicę;
7) ujęcia działki nr 1 w Trząsie jako teren rekreacyjno – usługowy – uwaga nieuwzględniona 

ze względu na ład przestrzenny,
8)  ujęcie jako kopalnia kruszyw działek w miejscowościach Trząs, Zarzecze, Kuźnica Ka-

szewska, Sadulaki – Chmielowiec – uwaga nieuwzględniona ze względu na brak udoku-
mentowania istniejących złóż surowców naturalnych.  

Przewodniczący Rady spytał o działkę p. Frąckiewicza w Ciszy, który wnioskował o zmianę 
w zakresie możliwości wydobywania piasku.
P. Ulrich odpowiedział, iż wniosek nie został uwzględniony, jednak zainteresowany nie zło-
żył uwag do wyłożonego projektu, wobec tego nie jest juz rozpatrywany. Gdyby była złożona 
uwaga Rada mogłaby ją rozpatrzeć, taka jest procedura uchwalania studium.
Radny H. Kęsy spytał o działkę w Kaszewicach, należącą do p. Grzesiaka.
P. Ulrich odpowiedział,  iż wniosek został rozpatrzony negatywnie,  jednak zainteresowany 
nie złożył uwagi po wyłożeniu projektu, wobec tego nie powstaje roszczenie.
Radny J. Dymiński – stwierdził, iż została podjęta uchwała o wykupie działki na drogę, po 
to żeby p. Grzesiak podzielił sobie ją później na działki budowlane. Radny powiedział, iż w 
takiej sytuacji wnioskuje o wycofanie uchwały dotyczącej wykupu działki.
Radny H. Kęsy – powiedział, iż nie można zabraniać ludziom tego, aby się budowali.  
Radni do najbliższej sesji mają zastanowić się co do sposobu rozstrzygnięcia przedstawionych 
uwag.

Punkt 10  - Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
Wójt – p. B. Stein powiedział, iż w okresie międzysesyjnym:
1) wykonano dwie drogi dojazdowe do pól (Podwódka i Żar);
2) trwają bieżące naprawy dróg;
3) przygotowywany jest przetarg na termomodernizację ośrodka zdrowia, czekamy na osta-

teczną uchwałę zarządu powiatu;
4) odbyła się konferencja na ul.Lipowej w Bełchatowie dotycząca przebiegu drogi Nr S 8, 

zorganizowana przez byłego marszałka sejmu – Marka Jurka;
5) w związku  z  powstaniem parafii  w Klukach,  wynajęte  zostało  mieszkanie  w Ośrodku 

Zdrowia księdzu proboszczowi, dopóki nie znajdzie lepszego lokum,
6) Otrzymaliśmy  pismo  ANR  z  propozycją  przekazania  Gminie  oczyszczalni  ścieków 

i kotłowni przy bloku w Klukach, po byłym PGR.
7) Dwie  firmy  istniejące  na  terenie  Gminy  Janmil  i  Polgrunt  intensywnie  rozwijają  się 

i w perspektywie będą zwiększać zatrudnienie o ok. 45 osób;
8) W szkołach są nowi dyrektorzy, w Klukach jest to p. Łumińska, w Kaszewicach -p. Pło-

mińska. Nikt z nauczycieli w Klukach nie był zainteresowany tym stanowiskiem.
9) W niedzielę odbędą się dożynki parafialne w Parznie oraz powiatowe na Słoku.
10)Wójt poprosił radnych, aby się zastanowili i przemyśleli prezentowane wcześniej uwagi 

do studium, ponieważ jest do dokument planistyczny wyznaczający kierunki polityki prze-
strzennej na najbliższych kilka lat. Bardzo ważny jest korytarz pod 8.

11)Przygotowany jest kosztorys inwestorski na drogę w Kawalcach, który opiewa na 112 tys. 
Wójt zwrócił się do radnych, aby zastanowili się skąd przesunąć środki, aby można ogłosić 
przetarg;
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Punkt 11 i 12  - Interpelacje i wolne wnioski oraz Sprawy różne.
Przewodniczący Rady – G. Augustyniak odczytał propozycję ANR dotyczącą prze-

kazania Gminie oczyszczalni ścieków i kotłowni po byłym PGR.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiona propozycję.
Za tym, aby przejąć proponowane mienie nie głosowa żaden radny, przeciw było 14.
Radny J. Dymiński – spytał, czy my jesteśmy zobligowani do finansowania ulg na MZKi?
Wójt – odpowiedział, ze nie.
Radny spytał jak się ma sprawa wodociągowania południowej części Osiny?
Wójt – środki są zabezpieczone z naszej strony, jako inwestycja wieloletnia. W przyszłym 
roku przypada środek ciężkości tej inwestycji. Póki co nie ma naboru wniosków, a nie chcieli-
byśmy tego robić w całości z naszych środków, bo to jest inwestycja która będzie kosztować 
ok. 500 tys. zł
Radny spytał również o sprawę wody, ponieważ ludzie są wzywani do sądów, za opłaty dot. 
Liczników.
Wójt powiedział, iż dowiedział się o sprawie dzisiaj, najprawdopodobniej są wzywani do ko-
mornika za niepłacenie opłaty abonamentowej.
Radna I. Lewińska – zaproponowała, aby na najbliższą sesję zaprosić p. Mędonia z Zakładu 
Usług Wodnych i Komunalnych, aby przedstawił Radzie sprawozdanie.
Wójt – powiedział, iż zostanie zaproszony.
Radna D. Stankowska spytała – Czy p. Wójt wie kiedy będzie czynna apteka.
Wójt odpowiedział – że opóźnienie w otwarciu apteki powstało z szeregu wymogów, które 
postawił CEFARM. Osoba, która wydzierżawiła pomieszczenia przystąpiła do realizacji sta-
wianych warunków.
Radny H. Szafran spytał – czy w Strzyżewicach ta nowa droga która będzie robiona będzie z 
odwodnieniem, czy nie?
Wójt – Tak, będzie rów, dlatego zrobiony jest mostek przy drodze powiatowej.
Więcej pytań nie było.

Punkt 13 - Zakończenie obrad.

O godzinie  1545  Przewodniczący  Rady  podziękował  wszystkim  za  przybycie  i  zakończył 
obrady.

………………………………
Protokołowała: Bożena Wieczorek Przewodniczący Rady


